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Henvendelse om styrkelse af det 

frivillige arbejde i København 

Sammen om at styrke det frivillige arbejde i 

Københavns bynatur. 

 

Efter nedlæggelse af 39 frivillighedsprojekter 

har vi i Vanløse Lokaludvalg fået henvendelser 

fra flere sider om, at en del af projekterne 

umiddelbart kan fortsætte, og at man vil se på, 

hvilke af de resterende projekter der kan 

videreføres uden omkostninger for kommunen. 

 

Vi henstiller dog til, at projekterne kan 

fortsættes, og at det også fremover vil være 

muligt at igangsætte yderligere 

frivillighedsprojekter, som måske kunne 

administreres i et samarbejde mellem 

lokaludvalgene og byrumsforvalterne el.lign. 

 

Dette ser vi som en nødvendighed for at indfri 

Københavns vision om at fordoble antallet af 

frivillige inden 2025. Og dette til en minimal 

udgift i forhold til det udførte arbejde for en 

grønnere by, samtidig med at borgernes 

medansvarsfølelse styrkes. Dog synes vi, at 

møde med 39 projekter vil være meget 

omkostningsfuldt også henset til ønsket om, at 

de frivillige skal bidrage med gode 

begrundelser, jf. den nyligt udsendte mail fra 

Teknik og Miljøborgmesteren med forvaltningens 

notat om styrkelse af det frivillige arbejde. 

 

Tidligere har forvaltningen med projekt Ren By 

støttet frivillige med handsker og snappere til 

indsamling af affald ved forskellige 

arrangementer som: ”Hold Naturen Ren”, ”Garbage 
Run”, ”Naturens Dag” og ikke mindst ”Hold 
Vanløse Ren”, hvor vi hvert forår har haft 
omkring 1.000 børn ude på veje og pladser for 

at samle tonsvis af affald.  
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Vi håber, at man vil genoverveje støtten til 

den frivillige indsats, så vi også fremover kan 

være Sammen Om Byen. 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 


